
 

 
 

Zápisnica z 3. akademického senátu z 1.12.2022 

Prítomní: (10) 

Neprítomní: (6) 

(1) Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Akademického senátu Bratislavskej medzinárodnej školy liberálnych 

štúdií (ďalej AS BISLA) zvolala na 1.12.2022 predseda AS Lukáš Siegel, ktorý otvoril 

zasadnutie a konštatoval, že na zasadnutí je podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1) 

prítomných 1O členov AS BISLA. Zároveň navrhol program zasadnutia AS BISLA, 

ktorý bol bez námietok schválený v tomto znení: 

Návrh programu 3. zasadnutia AS BISLA: 

(1) Otvorenie a schválenie program 

(2) Voľba overovateľov zápisnice 

(3) Schválenie programu 
(4) Prednes návrhu zmien v prijímacom procese od člena AS Adama Dávida 

Sokiho, voľba člena senátu na prípravu návrhov na prezentáciu pre vedenie 
školy- Tomáš, Adam Dávid 

(5) Príprava na stretnutie s vedením školy, diskusia, cca na konci januára 
(6) Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v dokumentoch školy 

a. etický kódex 
b. pravidlá citovania a plagiátorstva 

(7)  Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v systéme pomoci s bývaním pre 
študentov 

(8) Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v rozpočte školy 
(9) Rozprava o návrhoch, zmenách a probléme prijatia zamestnanca na pozíciu 

PR (marketing) 
(10) Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v koncepcii prístupu ku 

školským periodikám 



(1) Otvorenie a schválenie programu 

Predseda AS Lukáš Siegel privítal prítomných členov AS, predstavil program 
zasadnutia a otvoril 3. zasadnutie AS. 

 

(2) Voľby overovateľov zápisnice 

 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí nasledujúci členovia/členky: 
 

- Michal Žiga, 
- Lucia Kobzová, 
- Lucia Sulíková 

 
Uznesenie 1/1.12.2022 
Akademický senát BISLA schvaľuje overovateľov zápisnice, menoslov: Michala 
Žigu, Luciu Kobzovú a Luciu Sulíkovú 
 
 
(3) Schválenie programu 

 
Predseda AS BISLA dal hlasovať o programe zasadnutia AS BISLA. Program bol 
schválený v nasledujúcom znení: 
 
Uznesenie 2/1.12.2023 
Akademický senát BISLA schvaľuje program zasadnutia AS BISLA nasledovne: 
  

(1) Otvorenie a schválenie program 

(2) Voľba overovateľov zápisnice 

(3) Schválenie programu 
(4) Prednes návrhu zmien v prijímacom procese od člena AS 

Adama Dávida Sokiho, voľba člena senátu na prípravu 
návrhov na prezentáciu pre vedenie školy- Tomáš, Adam 
Dávid 

(5) Príprava na stretnutie s vedením školy, diskusia, cca na konci 
januára 

(6) Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v dokumentoch školy 
a. etický kódex 
b. pravidlá citovania a plagiátorstva 

(7)  Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v systéme pomoci s 
bývaním pre študentov 

(8) Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v rozpočte školy 
(9) Rozprava o návrhoch, zmenách a probléme prijatia 

zamestnanca na pozíciu PR (marketing) 
(10) Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v koncepcii 

prístupu ku školským periodikám 
 

 



(4) Prednes návrhu zmien v prijímacom procese od členov AS Adam 
Dávida Sokiho a Tomáša Čoreja 

Po predstavení návrhov v zmene prijímacieho procesu senát na návrh predsedu 
AS L. Siegla odhlasoval výsledkom 1 O za O proti O zdržalo sa, za zodpovedné osoby 
Tomáša Čoreja a A. D. Sokiho v príprave komprehensívneho návrhu zmien 
prijímacieho konania na predstavenie pred vedením školy na najbližšom spoločnom 
stretnutí. 

(5) Príprava na stretnutie s vedením školy, diskusia 

Spoločná príprava rozvrhu tém a konkrétnych problémov na ďalšie schválenie 
pre potreby nadchádzajúceho stretnutia s vyššími riadiacimi orgánmi školy formou 
otvorenej participatívnej diskusie. 

(6) Rozprava o návrhoch na zmeny a existujúcich zmenách v základných 
dokumentoch školy v kompetencii senátu,  t.  j.  etický kódex,  pravidlá 
citácie a plagiátorstva. 

Spoločná príprava konkrétnych zmien, resp. reakcií na problémy na ďalšie 
schválenie pre potreby nadchádzajúceho stretnutia s vyššími riadiacimi orgánmi 
školy formou otvorenej participatívnej diskusie. 

(7) Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v systéme pomoci s bývaním pre 
študentov 

Spoločná príprava konkrétnych zmien, resp. reakcií na problémy na ďalšie 
schválenie pre potreby nadchádzajúceho stretnutia s vyššími riadiacimi orgánmi 
školy formou otvorenej participatívnej diskusie. 

(8) Rozprava o návrhoch na zmeny a zmenách v rozpočte školy, popis 
aktuálneho stavu 

 

Predseda AS L. Siegel senátu popísal aktuálnu situáciu po komunikácii 
s ekonomickou sekciou školy. 

Spoločná príprava konkrétnych zmien, resp. reakcií na problémy na ďalšie 
schválenie pre potreby nadchádzajúceho stretnutia s vyššími riadiacimi orgánmi 
školy formou otvorenej participatívnej diskusie. 



(9) Rozprava o návrhoch, zmenách a problematike prijatia nového zamestnanca 
na pozíciu PR, resp. pracovníka marketingu a vzťahu s verejnosťou 

Spoločná príprava konkrétnych zmien, resp. reakcií na problémy na ďalšie 
schválenie pre potreby nadchádzajúceho stretnutia s vyššími riadiacimi orgánmi 
školy formou otvorenej participatívnej diskusie. 

(10) Voľná diskusia o návrhoch na zmeny a zmenách v koncepcii a 
príprave školských periodík a nadchádzajúcom dní otvorených 
dverí 

 

Prílohy: 

1. Zoznam prítomných členov AS 

 

 

Zápisnicu overili: 

 

 
 
 
Lucia Kobzová     Michal Žiga    Lucia Sulíková 
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